
  

 

  

 

  
                     Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
                    L J U B L J A N A 

  

Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 14. 4. 2011, ob 15:00, v seminarski sobi fizike na IJS. 
  
Prisotni:   M. Gams, I. Zajc, M. Koželj, M. Štraus, J. Jakofčič, A. Fekonja, I. Falnoga, R. Pergarec, G. Tavčar. 

  
Odsotnost opravičili: D. Zupančič,  Z. Jernejc, T. Ručigaj, C. Filipič, , G. Kramberger, J. Pungerčar. 
  
Ostali prisotni: D. Kordiš. 
  
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (30. 3. 2011)) 
  
2. Parkiranje - delavnice 
  
3. Tekoča obvestila 
  
4. Razno 
  
  
  

Ad 1) 
  

Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno sprejet brez pripomb. 
  
  

Ad 2) 
  

M. Gams je prisotne seznanil z načrtom vodstva IJS o gradnji centra novih tehnologij na IJS 
(kjer je sedaj delavnica). IO je soglasno sprejel sklep, s katerim predlaga, da 

se popravi načrt za gradnjo centra novih tehnologij v skladu s prvotnim načrtom, to je, da je 

v kleti centra parkirišče. Ni sprejemljivo da, IJS podaja prijavo, 
da bodo v stavbi samo raziskovalni prostori, ker to ne odgovarja dejanskemu stanju. 
  



M. Gams 
je prisotne seznanil z nekaterimi predlogi oz. rešitvami vodje tehničnih servisov v zvezi s problematiko par

kiranja in parkirnimi prostori na IJS. Pričakovati je, da 
se bo režim v zvezi s parkiranjem na IJS spremenil (možna je omejitev parkiranja na IJS, če ne bo novih 

parkirnih prostorov). 
  

Ad 3) 
  

M. Gams in direktor IJS sta se v parlamentu udeležila razprave o raziskovalnem programu RISS. 

V razpravi je na RISS nekaj pripomb podal tudi M. Gams. IO je v zvezi z RISS sprejel sklep, 
s katerim predlaga, da se iz RISS umakne določilo o ukinitvi programskih skupin, ker meni, da 

je programska skupina edino stabilno sofinanciranje, ki omogoča minimalno stabilnost in avtonomnost v r

aziskovalnih inštitucijah in 
v veliki meri zmanjšuje birokratizacijo, ki je prisotna pri projektih v nekaj večjem obsegu. 
IO je razpravljal o strukturi in številu članov Upravnega odbora IJS. 
D. Bevc je prisotne obvestil, da na SVIZ Slovenije pripravljajo predlog, ki jim ga je posredoval SVIZ/IJS 

o spremebi in dopolnitvi Kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost (KPRD) 

v zvezi z izlpačilom nadomestila za bolniško do 
30 dni in prisotnostjo predstavnika sindikata na sejah organov inštituta. 
  
D. Bevc 

je prisotne seznanil z vsebino sestanka z izvršnim direktorjem Prve osebne zavarovalnice, na katerem je s
indikat predlagal znižanje nekaterih stroškov. Na sestanku so bili prisotni še I. Zajc, G. Kramberger, T. 

Gosar in in K. Novak, v.d. sekretarke IJS. Dogovorjeno je bilo, da se 1. 6. 

2011 znižajo vstopni stroški iz 1,8 na 1,2%, stroški upravljanja iz 1,5 na 1,2%, ter da se 
ob rednem izstopu ukinejo izstopni stroški (1%). Predlog aneksa bo pripravila Prva osebna zavarovalnica. 
  

Ad 4) 
  

V zvezi s skupščino sindikata je IO sprejel sklep, da se preko el. pošte pozove člane sindikata in jih prosi, 
da naj čimprej  izpolnijo glasovnice, ki so jih prejeli po interni pošti skupaj z gradivom za skupščino 

sindikata, ter da se gradivo za skupščino obesi na oglasne deske. 
  

  
Seja je bila končana ob 16.00 uri. 
  
  
Sejo sta vodila M. Štraus in M. Gams. 
  

  
  
  
Ljubljana, 15. 4. 2011                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 
  

Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS                  
 


